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不少攬炒派區議員把公共屋

邨變成反中亂港的文宣平台。

其中，深水埗區議員甄啟榮於

白田邨的議員辦事處外，貼了

大量反政府文宣，情況屢禁不

絕，有市民向房署投訴後，竟

獲回覆稱有關公共空間於三星

期前已劃予甄啟榮作議辦布告

板，房署不再負責管轄有關位

置。多名政界及地區人士昨日

接受香港文匯報訪問時質疑房

署做法，擔心房署內部有個別

人員故意包庇，政府有責任嚴

肅跟進。

■香港文匯報記者 黃書蘭

「 黃
絲」向
來追求
「食理
念」，

明明「黃店難食」已經
係反覆驗證嘅道理，佢
哋日前又搞咗個「支持
黃店日」，不過，隨意
望吓都見到網上有「黃
絲」中伏哀嚎。有網民
喺 facebook 出 post，怒
貼喺「黃店」買嘅寒酸
兩餸麵同兩粒芒果椰汁
西米露，嬲到問間「黃
店」︰「大家都係搵辛
苦錢點解你要咁樣對同
路人！」
「黃色經濟圈」愈撈愈縮，前日

借啲意搞咗個「支持黃店日」，又
叫啲「黃絲」出嚟獻血汗錢。網民
「Mei Cheung」就喺「黃絲」fb群
組「我食在元朗。你卻在大牌檔」
出post，貼咗自己喺某「黃店」買
嘅麵同糖水，直言係「最唔滿意嘅
一間」。
睇返啲相，26蚊嘅麵連便利店質
素都冇，得兩粒燒賣同兩條芝士腸
咁大把，仲要只係畀咗把刀做餐
具，真係將劏客嘅理念表現得出神
入化。另外嗰碗38蚊嘅芒果椰汁西
米露，「Mei Cheung」形容係
「西米水溝椰汁加兩粒就嚟爛嘅芒
果」，佢嬲到話︰「一定會入黑名
單呀！以後都唔會再幫襯囉！仲有
唔該唔好打住黃標俾（畀）啲垃圾
人食！大家都係搵辛苦錢點解你要
咁樣對同路人！」
雖然「Mei Cheung」冇開名，

但似乎唔少人都中伏甚深，睇圖已
經記返自己嘅不快經歷。「Zoe
Tung」話︰「上次入到門口，個男
職員睇住我，都扮睇唔到，無反
應。依（𠵱 ）間唔止野（嘢）食
差，態度衛（衞）生都差（講嘢時
都有啲蚊仔蟲仔附近飛緊）。」
唔少人都話間嘢離譜、劏客，

「本來無一物2」話︰「好心唔識
整野（嘢）食就執××左（咗）佢啦！
成×日用黃店個名呃飯食，×你
老×當人冇味蕾架（㗎）咩？」
但亦都有人幫佢開脫，質疑係外

賣員「偷食」兜嘢，仲話試過堂食
冇問題。「黒澤 ルビィ」就留言
話︰「呢間之前堂食都離譜，以為
睇唔起我哋幾個學生先唔so（騷）
我哋，點知之後先知好多人都有同
樣經歷……食物質素中下，唔叫太
差啦但一定唔係好食。但店員態度
再係咁差遲早玩完告幾多次急都無

用。我哋幾位學生去，
全埸（場）兩枱人，
menu（餐牌）都要叫
三次先理人。」
「JanetNet Hui」亦

鬧間舖「求其出啲垃圾
比（畀）人，但係打住
良心排頭做生意」，仲
貼埋自己之前想向呢間
舖訂蛋糕，但俾佢已讀
不回嘅信息截圖出嚟，
正式開埋間舖名，原來
叫「原點」。
呢件事仲由 fb鬧到
上連登，自稱係店主之
一 嘅 「Chow Tsz
Hin」就留言話：「唔
想用太多藉口，係運送

過程定點樣。」佢仲邀請「Mei
Cheung」去舖頭免費試食，一副
唔同人計較嘅口吻，最後店主仲
話︰「我都希望大家支持所有『黃
店』，因為每一間小店都係好努力
用心經營，不斷咁捱過重重難
關。」

苦主：講得幾冠冕堂皇都冇用
「Mei Cheung」就留言以正視

聽︰「運送過程中，原（完）全無
打瀉，包裝亦好乾淨。……賠償就
唔使啦，我希望你真係真心去正視
你舖頭嘅問題……喺度講得幾冠冕
堂皇都冇用。」
「Livia Tang」亦留言杜絕用外

送做藉口，話自己上次叫咗個芒果
西米露都係好難食。「Zoe Tung」
標註埋個店主重申︰「唔好講到淨
係外賣有問題咁，堂食都好有問
題。」 ■香港文匯報記者 甘瑜

又有黃民插「黃店」圖文並茂超難食
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▲「黃絲」喺網上講述自己喺
「黃店支持日」中伏嘅經歷。

網上截圖

▶有網民貼返自己畀間舖已讀
不回嘅遭遇。 網上圖片
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）12
名在香港身負重案的「獨」暴逃犯8月
潛逃赴台時，在內地司法管轄區被廣
東海警截獲，香港警方追查協助逃犯
集團，近日再拘捕9名助逃黑手。正於
德國留學的攬炒派分子、「滑鼠娘
娘」鄺頌晴隨即發功，要求西方國家
關注事件，並呼籲德國「制裁」中國
內地，攬炒派「立場姐姐」何桂藍亦
有轉發。有政界和法律界人士昨日接
受香港文匯報訪問時批評，攬炒派公
然要求外國干預，已涉嫌違反香港國
安法，執法部門須正視問題。
該9名涉嫌助逃黑手被捕後，鄺頌
晴隨即在facebook發文，聲稱這是警
方想「轉移視線」「用大清算大搜捕
恐嚇家屬」云云。她聲言，聯署呼籲
德國議會就香港國安法一事制裁中國
內地及制定相關政策，一開始只是想
為中共「製造麻煩」，現時是認為這
能「保護」12名逃犯及該9名「手
足」，「國際上對於佢哋嘅關心越
多，佢哋就越安全。」

何桂藍即「縮沙」刪帖
何桂藍亦一度轉發鄺頌晴有關帖
文，並稱：「唔使識德文，非常方便，
揀第一個聯署撳『詳情』就得。」惟其後
她刪除帖文，香港文匯報記者曾致電
查詢其有關言行，但未獲回覆。
港區全國人大代表盧瑞安表示，12
名逃犯涉嫌違反國家及特區的法例，
事態嚴重，現時攬炒派竟邀外國勢
力，企圖向中央及特區政府施壓，完
全是目無法紀，縱容暴力行為。他批
評，有關言行已涉嫌違反香港國安
法，無論直接提出，又或引述有關言
論，嚴重程度相若，促請有關部門正
視問題。

梁志祥：不應在旁說三道四
民建聯立法會議員梁志祥批評，香
港國安法已經落實執行，但一眾攬炒
分子不斷挑戰紅線。

梁指出，「12逃犯」涉嫌違反國家及
特區法例，而且涉及的罪行相當之嚴
重，經過警方深入調查，案情內容愈
揭愈多，近日再拘捕涉案9人，現階
段根本不應該在旁說三道四，但攬炒
派反而企圖借用外國勢力，作出各種
干擾妨礙司法公正的行為，並插手香
港內部事務、圖「制裁」中國內地，已
涉嫌違反香港國安法。
香港法學交流基金會副主席、法學

教授傅健慈指出，鄺頌晴發文煽動反
中央及特區政府的情緒，並由何桂藍
唱雙簧轉載，乞求外國向中央政府施
壓，粗暴干預香港的內部事務，「制
裁」中國內地，可能造成嚴重後果。
他認為，兩人可算是「共同犯罪」，
可能觸犯香港國安法第二十九條「勾
結外國或者境外勢力危害國家安全
罪」，執法部門可以根據香港國安法
第四十三條的權力，向相關人等展開
調查及追究。

攬炒派「籲德制中」
政法界：涉違國安法

■何桂藍一度轉發鄺頌晴嘅帖文，但
其後刪走。 何桂藍fb截圖

■甄啟榮於白田邨的議員辦事處外有一大片牆面被貼上大量反政府文
宣。 受訪者供圖

■房署早前以黑膠袋遮蓋甄啟榮議辦外的大量反政府文宣。 受訪者供圖

據前日所攝的甄啟榮議辦外相
片可見，有一大片牆面被貼

上大量文宣，內容包括抹黑警方的
「警方侵犯12歲女童人權」、抹黑
「社區普及檢測計劃」的海報、以
及針對法官的文宣等。

林偉文：難辨是非「教壞細路」
民建聯深水埗社區幹事林偉文表

示，一直收到很多街坊投訴，甄啟
榮白田邨議辦外公眾地方的牆壁上
張貼宣揚反中、反政府、反香港國
安法、渲染暴力或鼓吹仇警的文
宣，充斥大量失實謠言。
由於有關文宣位於白田邨居民出

入的必經之路，若心智未成熟的小
朋友天天接收有關信息，令人擔心
會難以明辨是非，容易形成反政府
的價值觀，後果不堪設想，房署有
責任取締。
林偉文指出，去年6月至今，他

及區內街坊曾多次就有關文宣向房
署作出舉報，惟署方一直推卸責
任。直至上月19日晚，署方終於安
排職員到場將有關牆壁以黑膠袋遮
蓋，卻隨即被甄啟榮撕走。其後，
有房署經理致電向他解釋，為免甄
啟榮不斷將遮蓋反政府文宣的黑膠
袋撕走，沒完沒了，署方決定參考
其他屋邨的做法，將有關牆壁劃予
甄啟榮作議辦布告板，並稱以後房
署再不負責管轄有關位置。
結果，有人肆無忌憚，除了在布告
板上貼滿反政府文宣，10月10日更
在布告板旁邊貼滿「青天白日旗」，
在區內居民發起連番投訴下，署方才
於前晚10時移除多張貼了一整天的
「青天白日旗」。
房屋署發言人昨晚回覆香港文匯

報記者查詢稱，有關位置為區議員
專用的公告展示位置，但未有解釋
為何會將該位置突然劃予甄啟榮，
只稱︰「一如其他議員位於議員辦
事處外的專用公告展示區，有關公
告毋須送交房屋署審批。」

房署：研有否違租約
不過，房屋署稱會將個案轉介有

關執法當局，以作跟進行動。若有
需要，房屋署亦會研究該議員的行
為有否違反租約條款。

郭偉强諷房署「諱疾忌醫」
工聯會立法會議員、東區區議員

郭偉强表示，房署做法令人覺得是
投鼠忌器、諱疾忌醫，質疑有個別
房署人員對當區攬炒派區議員的文
宣鬆手。他指出，筲箕灣耀東邨過
往都有在國慶節當天升掛五星紅
旗，但今年卻被房署拒批，就算掛
燈飾，都不敢說慶祝國慶，只說慶
祝節日，反映署方行為對推動國民
身份認同的意識非常薄弱。
他並指，面對攬炒派區議員在布

告板貼黑暴文宣，若房署推卸責

任，等同變相包庇。
民建聯副主席陳學鋒表示，就算

房署將牆壁劃予區議員管理，牆壁
的業主仍是房署，署方不應對任何
不良，甚至違法的虛假信息視而不
見，若個別房署人員想以此卸責，
會令人質疑署方內部有人以行政手
段越權，助長宣揚反中央、反政府
的信息。
他強調，當局有責任設法避免任

何人在轄下屋邨散播失實謠言及宣
揚違法行為，如署方人員失職，公
務員事務局有責任嚴肅跟進，若屬
房署外判管理公司的問題，則應重
新審視其投標政府管理合約的資
格。
民建聯深水埗區議員劉佩玉表

示，過往很多市民一直對屋邨淪為
黑暴文宣平台很有意見，有人更認
為房署監管不力。她建議，當局有
責任嚴格把關，應為房署轄下場地
違規張貼失實謠言訂下罰則，如禁
止張貼3個月等，若有違法，則交
警方跟進。
她又奉勸攬炒派要實事求是，造

謠抹黑則只會令社會更撕裂。
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